

Environmental Policy

At Royal Lagoons Resort, we fully recognize the magnitude of our responsibility toward protecting our planet. As an integral part of our commitment to continuous improvement, we have established an effective environmental policy aimed at safeguarding and enhancing our surrounding environment (both on land and at sea), thereby contributing to the long-term sustainability of the tourism industry. To ensure the success of this program, we rely on three fundamental pillars: absolute commitment from top management, effective implementation by all employees, and total compliance with legislation.

Our Environmental Commitments (Operational Procedures):

To achieve our environmental vision, we have already integrated the following measures into the core of our daily operations:

1. Total compliance with all Egyptian and international environmental laws and regulations, with a strong focus on protecting the terrestrial and marine ecosystems surrounding the resort.
2. Implementing smart systems to rationalize water consumption and continuously updating our targets to ensure maximum conservation.
3. Reducing electricity consumption by expanding the use of smart energy-saving bulbs and relying on automated power disconnection systems (electronic key cards) in guest rooms.
4. Accurate segregation and sorting of waste at the source.
5. Continuous monitoring and active reduction of carbon emissions (CO₂), alongside the safe and scientific management of wastewater, solid waste, and hazardous materials.
6. Maximizing reuse and recycling efforts for all resources consumed within the hotel as much as possible.
7. Implementing a "green purchasing policy" that prioritizes suppliers, goods, and services with the lowest environmental impact, and relying on bulk purchasing orders to minimize packaging waste.
8. Utilizing eco-friendly and biodegradable detergents and chemicals to protect the health of our employees and the surrounding environment.
9. Providing all necessary training and resources to all employees to enhance their competence in achieving our environmental goals.
10. Promoting environmental awareness among our guests through hotel information bulletins and engaging them in our sustainability initiatives.
11. Supporting the local community by forming volunteer groups from our staff to organize and participate in regular Red Sea beach cleanup campaigns.

The management of Royal Lagoons Resort is committed to the continuous monitoring and measurement of our environmental performance, and to periodically reviewing this policy to ensure its effectiveness and alignment with the latest global sustainability standards.

Quality Manager
Mahmoud Sobeih

Hotel Manager
Amr Dessouki

السياسة البيئية

ندرك في منتجج "رويال لاجونز" تماماً حجم مسؤوليتنا تجاه حماية كوكبنا. كجزء أصيل من التزامنا بالتحسين المستمر، أسسنا سياسة بيئية فعالة تهدف إلى حماية وتعزيز البيئة المحيطة بنا (براً وبحراً)، بما يساهم في تحقيق الاستدامة طويلة الأجل لقطاع السياحة. ولضمان نجاح هذا البرنامج، نعتمد على ثلاثة ركائز أساسية: الدعم المطلق من الإدارة العليا، التطبيق الفعال من قبل جميع العاملين، والامتثال التام للتشريعات.

التزاماتنا البيئية (الإجراءات التشغيلية):

لتحقيق رؤيتنا البيئية، قمنا بالفعل بدمج التدابير التالية في صميم عملياتنا اليومية:

١. التوافق التام مع كافة القوانين واللوائح البيئية المصرية والدولية، مع التركيز على حماية النظم البيئية البرية والبحرية المحيطة بالمنتجج.
٢. تطبيق أنظمة ذكية لترشيد استهلاك المياه، وتحديث أهدافنا باستمرار لضمان أقصى توفير.
٣. خفض استهلاك الكهرباء من خلال التوسع في استخدام مصابيح التوفير الذكية، والاعتماد على أنظمة فصل الطاقة الآلية (مفاتيح الكترونية) في الغرف.
٤. الفرز والفصل الدقيق للنفايات من المنبع.
٥. المراقبة المستمرة والعمل على تقليل الانبعاثات الكربونية (CO2)، وإدارة مياه الصرف، والنفايات الصلبة، والمواد الخطرة بطرق علمية آمنة.
٦. تعظيم جهود إعادة الاستخدام وإعادة التدوير لكافة الموارد المستهلكة داخل الفندق قدر الإمكان.
٧. تطبيق "سياسة شراء بيئية" تعطي الأولوية للموردين والسلع والخدمات ذات الأثر البيئي الأقل، والاعتماد على أوامر الشراء بكميات كبيرة (Bulk Purchasing) لتقليل مخلفات التغليف.
٨. الاستعانة بالمنظفات والمواد الكيميائية الصديقة للبيئة والقابلة للتحلل الحيوي لحماية صحة العاملين والبيئة المحيطة.
٩. توفير التدريب والموارد اللازمة لجميع الموظفين لرفع كفاءتهم في تحقيق أهدافنا البيئية.
١٠. تعزيز الوعي البيئي لدى نزلائنا من خلال نشرات المعلومات الفندقية وإشراكهم في مبادرات الاستدامة.
١١. دعم المجتمع المحلي من خلال تشكيل مجموعات تطوعية من فريق العمل لتنظيم والمشاركة في حملات التنظيف الدورية لشواطئ البحر الأحمر.

تتعهد إدارة منتجج "رويال لاجونز" بالمراقبة والقياس المستمر لأدائنا البيئي، ومراجعة هذه السياسة بشكل دوري لضمان فعاليتها وتوافقها مع أحدث معايير الاستدامة العالمية.

Quality Manager
Mahmoud Sobeih

Hotel Manager
Amr Dessouki